
Onderlinge Begrafenisvereniging 

 

“Helpt Elkander WA” Denekamp 

 
Verslag ledenvergadering 

 
Datum: 22-10.2021 om 20.00 uur 

 

Plaats: Gebouw Irene, Denekamp 

 
Aanwezig:  Peter Leusman, Jan Broekhuis, Nicole Ekkelboom, Esther Bodde, Ria Bloemen, Gerda 

Schutte Patrick den Ouden, Berthie Schutte 

  

Afwezig met kennisgeving, Irma Rondhuis, Bianca van Tongeren. 

 

 

Aanwezige leden: Zie aanwezigheidslijst 

 

 

Opening  

Om 20.05 uur  

De voorzitter heet iedereen na een lange tussenperiode door de coronapandemie van harte welkom. 

 

Verslag ledenvergadering 2019 

Het verslag werd voorgelezen en werd goedgekeurd door bestuur en aanwezige leden. 

Naar aanleiding van het verslag kwamen enkele vragen naar voren die worden opgenomen in de rondvraag. 

 

Financiën: 

Irma Rondhuis (penningmeester) was niet aanwezig om de balans te kunnen toelichten en Berthie heeft 

daarom de financiën toegelicht. De jaarrekeningen 2019 en 2020 deze geven een positief beeld, ondanks 

de pandemie met verhoudingsgewijze laag aantal overledenen. Dit toonde Berthie aan in het jaarrapport. 

Op dit moment heeft HE een kapitaal van 371.295 Euro 

Het gewenste kapitaal van 520.000 Euro op voordracht van de actuaris komt langzamerhand in zicht. 

 

Verslag Kascommissie:  

De heren Jos Groener en Patrick Schiphorst hebben de kascontrole in bijzijn van bestuurslid Peter 

Leusman de boeken gecontroleerd. De dagelijkse administratie is op een nette en zorgvuldige manier 

georganiseerd en bijgehouden. Transacties werden tijdig verwerkt. De liquiditeitspositie van de 

vereniging ziet er goed uit. De penningmeester I. Rondhuis werd bedankt voor het voeren van een 

betrouwbare en inzichtelijke administratie die een juist beeld geeft van de financiële situatie. 

De kascommissie bij name van J. Groener een advies aan de aanwezige leden om de jaarrekenogen van 

2019 en 2020 goed te keuren en vervolgens het bestuur hiervoor decharge te verlenen. 

Bestuurs mededelingen; 

In de ledenvergaderingen van 2016 en 2017 van hebben we als bestuur gemeld dat er een samenwerking 

is ontstaan tussen de uitvaartondernemer Luttikhuis en Yarden. In de loop van 2019 heeft Luttikhuis 

zich volledig uit het Uitvaart gebeuren teruggetrokken.  



Aangezien de mogelijke fusie met Yarden is stopgezet dit door omstandigheden binnen Yarden en dat 

Yarden wordt overgenomen door Uitvaartverzekering Dela. 

Ook hebben wij als bestuur een gesprek gehad met Dela voor een mogelijke fusie, het probleem hier was 

dat onze leden bij een fusie een gezondheidsverklaring moesten afgeven. Dit was voor ons 

onbespreekbaar. 

Het bestuur is naderhand in contact gekomen met Uitvaartverzekering Twenthe en deze gesprekken 

lopen nog. Tevens hebben we pogingen ondernomen om in contact te komen met Uitvaartverzekering 

Monuta, na maanden zijn nu de eerste contacten gelegd meet een financieel manager van Monuta. 

Daar het bestuur op dit moment geen inzicht heeft of de kortingen na de overname van Yarden naar Dela 

in de toekomst behouden blijft. Het bestuur heeft een 2e Uitvaartondernemer (Kienhuis Denekamp) 

bereidt gevonden om voor onze leden ook een korting aan te bieden. Hierdoor verval dus ook de korting 

van 20% volgens het reglement art.4 lid 1. Hierop. Dit kan ruim 6 a 700 Euro hoger uitvallen dan nu bij 

deze uitvaartondernemer. 

De vaste kosten die de uitvaartondernemingen berekenen is heel divers, het bestuur zal normaal geen 

namen noemen van uitvaartondernemingen om de uitvaart te regelen, ook gezien de wildgroei hierin. Een 

uitzondering hierop is Uitvaartondernemer Bode, hier ontvingen we al de factuur voor de bijdrage van 

Helpt Elkander terwijl de uitvaart nog niet had plaats gevonden. Voor het bestuur onacceptabel. 

 

Rondvraag: 

Kascontrole:   

De hr. Groener vindt het wenselijk dat de kascontrole in het bijzijn van de penningmeester hoort te zijn. 

Tevens de vraag om de bijdrage van de vereniging bij een uitvaart naar de leden inzichtelijk te maken 

zoals in vroege jaren, (voorbeeld werd aangereikt). 

Het is zeker niet wenselijk om deze op het web te zetten, daar de mogelijkheid gecreëerd wordt dat 

men de factuur gaat toeschrijven naar deze bedragen. 

Wie binnen de vereniging hebben een pinpas van de banken? 

De voorzitter en de penningmeester, de voorzitter zet de betalingen gereed bij de bank en de 

penningmeester controleert en geeft dan vrijgave van de betalingsopdracht. 

Hoe zit 

 

Luttikhuis zou nog uitvaarten regelen:  

Is het bestuur niets van bekend, we zullen navraag doen bij Luttikhuis. 

 

Hoe zit het bij Monuta als de vereniging hiermee in zee gaat, veel leden hebben een bijverzekering bij 

Monuta. 

Monuta heeft diverse vormen van vergoedingen, b.v. Natura met een aanvullend bedrag voor vrij te 

besteden. Het bijverzekerd bedrag wordt uitgekeerd aan de uitvaartondernemer, ook is het mogelijk 

dat Monuta de uitvaart regelt. 

 

 

 

 

 

Sluiting   om 21.30 uur 


